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> Sendt: 18. september 2021 13:57 
> Til: REU | Retsudvalget <reu@ft.dk> 
> Emne: I Danmark bryster vi os af, at vi næsten ikke har nogen korruption… 
>  
> I Danmark bryster vi os af, at vi næsten ikke har nogen korruption og nepotisme! 
> Vi er dog mange der er uenige i den påstand, bla på baggrund af vores personlige erfaringer 
med arvesager ført i skifteretsssystemet. 
>  
> Der er mange arvinger over hele landet, der har mistet tålmodigheden med skifteretterne, som vi 
ellers troede vi kunne have tillid til. 
> Der er tegn på, at der kan opstå et lidt for tæt og endda et "sammenfald af interesser" mellem 
bobestyrerne, og dem der skal dømme i eventuelle konflikter i løbet af bobehandlingerne, 
Skifteretterne. 
>  
> Vi har eksempler på, at en bobestyrer har været dommer i en skifteret og omvendt. Det giver 
mulighed for, at man ser lidt igennem fingre med en ureglementeret bobehandling! 
> Det lovpligtige tilsyn overholdes dermed ikke i alle tilfælde, hvilket giver fri bane til at omgå 
lovene.  
> Det er blevet et “ tag -selv - bord”, som en privatpraktiserende advokat udtrykker det ( Advokat 
Erik Frodelund - juraeksperten. Dk ) Borgerne kan altså ikke være helt trygge ved at overgive en 
bobehandling til en autoriseret bobestyrer. 
> Som bobestyrer skal man arbejde for arvingerne, og følge lovene og testamentet nøje. Det står 
på side 1 i bobestyrerloven, men det sker langt fra i alle bobehandlinger. 
> Vi er som sagt et relativt stort antal arvinger over hele landet, der kan fremvise bobehandlinger, 
der ikke er ført korrekt og efter loven. 
> Når man klager over det til skifteretterne, afvises selv helt berettigede klager med kendelser, der 
end ikke er juridisk begrundede.  
> Og hvis man bliver ved med at klage, kopieres kendelsen blot fra forrige kendelse! 
> Det er tydeligt, at kendelserne afsiges på et uoplyst grundlag, og bygger på overfladisk 
gennemlæsning - af et kontorpersonale. 
> Vi er som ofre for skifteretternes dysfunktion skuffede over, at hverken politikerne, de retslige 
myndigheder, eller offentligheden er forargede over, at det er muligt at behandle et så stort antal 
borgere så urimeligt, uden at gribe ind. 
> Når man ser på andre forsømmelser eller overtrædelser, rundt i det offentlige system, så hører 
man straks forargelse og opstandelse. 
> Hvorfor sker det ikke, når det gælder SKIFTERETTERNES dysfunktion? 
>  
> Bodil Høegh - Guldberg . 
> Bobestyrerproblemer ! 
>  
>  
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